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Niezbyt wielkim sukcesem zakończył się niedawny charytatywny mecz

gwiazd Romy zorganizowany przez Vincenta Candelę, na który przyszło 11

tysięcy widzów. Były defensor Giallorossich wziął dziś udział w kolejnej

akcji charytatywnej, przy okazji której udzielił wywiadu dla romanews.eu.

 

Pójście dalej z Garcią to odpowiedni wybór?

- To delikatny moment, jednak właściwym jest kontynuować pracę razem z nim,

który zna swoje wady i wady zespołu. Mam nadzieję, że coś zmieni, aby były lepsze

wyniki, marzenie o mistrzostwie można nadal zrealizować.

 

Kto byłby lepszy dla Romy po Garcii, Spalletti czy Conte?

- Jako Romanista nie chciałbym Conte na ławce Giallorossich. To, że wygrywał przez

trzy lata z Juventusem nie znaczy, że wygra również w Rzymie, to byłoby zbyt łatwe.

Z Juventusem wygrywają wszyscy. Podoba mi się z kolei Spalletti, zwłaszcza jako

osoba.

 

Odnowiłbyś kontrakt Tottiego?

- Oczywiście.
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